



3RD SESSION, 37TH LEGISLATURE, ONTARIO
51 ELIZABETH II, 2002

3^e SESSION, 37^e LÉGISLATURE, ONTARIO
51 ELIZABETH II, 2002

Bill 221

Projet de loi 221

**An Act to name
Highway 407**

**Loi visant à nommer
l'autoroute 407**

Mr. Phillips

M. Phillips

Private Member's Bill

Projet de loi de député

1st Reading December 5, 2002
2nd Reading
3rd Reading
Royal Assent

1^{re} lecture 5 décembre 2002
2^e lecture
3^e lecture
Sanction royale



**An Act to name
Highway 407**

**Loi visant à nommer
l'autoroute 407**

Preamble

The people of Ontario, as they use the Highway 407 toll road, wish to remember that it was the Honourable Ernie Eves who negotiated the sale of Highway 407.

Therefore, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

Highway 407

1. (1) The private toll highway known as Highway 407 shall be known in English as the Eves Toll Road and in French as Route à péage Eves.

Definition

(2) In this Act, "Highway 407" means Highway 407 as defined in the *Highway 407 Act, 1998*.

Commencement

2. **This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.**

Short title

3. **The short title of this Act is the *Eves Toll Road Act, 2002*.**

EXPLANATORY NOTE

The Bill names Highway 407 the Eves Toll Road.

Préambule

La population de l'Ontario qui utilise l'autoroute 407 à péage, souhaite se souvenir que c'est l'honorable Ernie Eves qui a négocié la vente de cette autoroute.

Pour ces motifs, Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

Autoroute 407

1. (1) La voie privée à péage connue sous le nom d'autoroute 407 porte le nom de Route à péage Eves en français et celui de Eves Toll Road en anglais.

Définition

(2) La définition qui suit s'applique à la présente loi. «autoroute 407» Autoroute 407 au sens de la *Loi de 1998 sur l'autoroute 407*.

Entrée en vigueur

2. **La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.**

Titre abrégé

3. **Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 2002 sur la Route à péage Eves*.**

NOTE EXPLICATIVE

Le projet de loi nomme l'autoroute 407 Route à péage Eves.